
華僑及外國人投資申請案件審理作業流程
(Flowchart of Procedures for Review of Applications) 僑外Ⅲ
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每案平均時程(Average Process Time for Each Application)：
1.非屬限制投資類，且投(增)資額未逾新臺幣5億元者(特定營業項目須送目的事業主管機關審查者，不在此限)：2~4日

(Investments other than those in nonrestrictive industries and the investment amount (or increased capital) is no more than NT$500,000,000(specific 
business items have to be reviewed by competent authorities, excluded.): 2~4 days.)

2.非屬限制投資類，且投(增)資額未逾新臺幣15億元者：3~5日
(Investments other than those in nonrestrictive industries and the investment amount (or increased capital) is no more than NT$1,500,000,000: 3~5 days.) 

3.屬限制投資類，或投(增)額逾新臺幣15億元以上，或併購案者：10~20日
(Investments in restricted industries, or the investment amount is more than NT$1,500,000,000, or mergers, acquisitions, and spin-offs: 10~20 days.)

4.跨國併購案，或異常案件者：20~30日
(International mergers, acquisitions, and spin-offs; or extraordinary applications: 20~30 days.)

5.港澳居民規劃以投資事由在臺定居之案件，須送審相關主管機關，不在此限
(Investments by Hong Kong and Macao Residents for the purpose of acquiring residency in Taiwan: not subject to aforementioned process time 
due to mandatory joint review with relevant authorities.)

承辦單位：第一組、第三組
(Division in Charge: 1st Division, 3rd Division)


